
Høringsuttalelse til kommuneplanens samfunnsdel med
arealstrategi

Innsender

Opplysninger

Høringsuttalelse
Høringsuttalelsen din

Innsendt 27.04.2021 09.53.44

ReferanseID IOK398-1219272

Innbygger
Ansatt i Indre Østfold kommune
Lag/forening
Næringsdrivende
Offentlig instans
Annet

Jeg svarer som

Marie
Fornavn

Reed
Etternavn

mariereed84@yahoo.no
E-post

Kommuneplanens samfunnsdel virker godt gjennomarbeidet. Som innbygger i kommunen har jeg
bare noen få merknader.

1. Det skrives at man vil redusere behovet for spesialundervisning. Skal man nå det, må man være
klar over at det krever MYE ressurser inn til barnehagene og barneskolene, særlig på småtrinnet. For
å kunne fange opp alle elever på et tidlig tidspunkt bør man på småtrinnet i tillegg til kontaktlærere på
hvert trinn ha en ekstra lærerressurs og helst en assistentressurs. Ev enkeltelevers behov må komme
i tillegg. Det må også på plass et skikkelig opplegg for SNO (særskilt norskopplæring). I dag
innebærer dette et "tomt vedtak", kontaktlærer får ikke noe mer hjelp og ressurser til elever som
trenger SNO, og det sitter barn i mange klasserom som ikke engang har et enkelt hverdagsspråk på
norsk. Velkomstgruppa som skal gi norskopplæringstilbud til elever som ankommer kommunen er
stengt for norskfødte barn, selv om de trenger det aldri så mye, og vi som jobber i skolen (jeg er
lærer) får ofte tilbakemelding om at denne gruppa er full og ikke kan ta imot flere elever. Dette må
endres hvis vi mener noe om å bedre opplæringen og redusere spesialundervisning. Når du ikke kan
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Vedlegg

språket, sier det seg selv at du ikke vil klare å følge vanlig opplæring.

2.Det skal tilrettelegges for at flere eldre kan bo hjemme. Likevel mener jeg det høres lite ut at 1200
flere innbyggere over 80 år i 2029 skal utløse kun ca 100 nye sykehjemsplasser. Jeg har lite
kjennskap til sektoren, men er er dette virkelig realistisk?

3. En setning i planen er "Vurdere gjenbruk av arealer før natur bygges ut". Dette mener jeg bør
endres til "Gjenbruk av arealer skal prioriteres sterkt før natur og kulturlandskap bygges ut". Fra en
innbyggers ståsted, ser det ut som vi har mange tomme bygg og plasser som med fordel kan fylles
opp.

4. Jeg støtter sterkt at kommunen skal ha en nullvisjon for nedbygging av matjord.

Ingen vedlegg er lagt til.
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